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Förvaltningsgruppsmöte den 10 mars 2022 

Arbetsgivarrepresentanter 
Kristin Lidman, HR-chef 
Maria Härenstam, avdelningschef 
Christer Bergman, sekreterare 
Jesper Ackinger, stadsdelsdirektör 
 
Arbetstagarrepresentanter  
Lärarförbundet – Marie Brynolf 
Kommunal – Mattias Elverljung 
Kommunal – Jeanette Gustavsson 
SSR - Maria Lundqvist 
Vision – Renée Tisell 

Tid: Kl. 13.00 – 13:46 

Plats: 
Kungsträdgården 
 

§ 1  
Anmälan av övriga frågor och fastställande av dagordning  
 
Dagordningen fastställdes.  

§ 2  
Dag för justering och val av justerare 
Protokollet från dagens möte justeras av alla närvarande 
fackförbund den 11 mars 2022. 
 
§ 3  
Föregående protokoll och eventuella kvarstående frågor 
Protokollet från föregående möte lades till handlingarna. 
 
§ 4  
Information från arbetsgivaren  
Jesper Ackinger informerar om covidläget. Det är stabilt inom våra 
verksamheter och förskolan har en förhållandevis låg sjukfrånvaro. 
Ledningen har slutat ta in lägesrapporter. Med anledningen av 
kriget i Ukraina ser förvaltningen över sin krisberedskap och 
uppdaterar planer för att omfatta olika störningar som kan komma. 
Förvaltningen har fått svar gällande luftmätningarna på parklekarna 



 
 

Protokoll 
Sida 2 (5) 

 

Det finns väldigt små mängder kreosot i bjälklaget och 
luftmätningarna visade att det är ofarligt att vistas i byggnaderna, 
vilka har öppnat igen. Den MBL-förhandling som bjudits in till 
angående ny avdelningschef för parkmiljöavdelningen har pausats 
för tillfället.  
 
Maria Härenstam berättar att förvaltningen just nu jobbar med 
fleråringen och en framtidsplan samt ser över lokalförsörjningen. 
Lokaler behöver anpassas efter verksamheterna samt att det ständigt 
blir dyrare med lokaler i innerstaden. Förvaltningen har även 
identifierat framtida målkonflikter och jobbar med lösningar där. 
Det kommer ändring av socialtjänstlagen. Hur dessa ändringar 
kommer att påverka förvaltningen vet vi ännu inte. På Norrmalm 
ökar gruppen äldre och även äldre med funktionsnedsättning vilket 
innebär att verksamheterna måste anpassas och utvecklas. 
 
Vision ställer en fråga om förvaltningen kan se om behovet av 
hemtjänst kommer att öka? 
 
Maria svarar att behovet av hemtjänst kommer med stor sannolikhet 
att öka och att det är möjligt att den verksamheten måste växa. 
 
Lärarförbundet frågar om det finns något övergripande inköp till ett 
beredskapslager? Jesper svarar att varje enhet måste inventera sina 
egna behov men att förvaltningen har tillsatt en grupp som ska 
utreda gemensamma behov. 
 
De fackliga företrädarna hade inga övriga frågor 
 
§ 5  
Arbetsmiljö och hälsa 
Kristin Lidman informerar om följande punkter:  
 
- Sjukfrånvarouppföljning helår 2021 (bilaga 1)  
 
Sjukfrånvaron har under året varit präglad av pandemin. Det är ett 
prioriterat område med sjukfrånvaro under året. 
 
Kommunal säger att den ser bättre ut än 2020. 
 
- Planen för arbetsmiljöronder 2022 
 
Den är liknande som förra året där arbetsmiljöronderna hålls mellan 
maj till augusti. HR ska se om några av underlagen behöver 
uppdateras för att vara mer verksamhetsanpassade.  
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Lärarförbundet frågar hur enheter som inte har något ombud gör? 
Kristin svarar att ett huvudskyddsombud bjuds in av chefen. 
 
- Arbetsmiljöutbildning, plan för året 
Den arbetsmiljöutbildning som hålls för cheferna en gång om året är 
så pass lång att cheferna har svårt att närvara. Förvaltningen vill 
tillsammans med facken se över upplägget för att få en utbildning 
som passar cheferna och våra verksamheter bättre. HR kommer att 
skicka ut en inbjudan till facken.  
 
Kommunal har ett önskemål att det ska vara mer konkret och inte 
bara teori. 
 
Kristin informerar om att Norrmalm har en 87 procentig 
svarsfrekvens på medarbetarenkäten i år. 
 
De fackliga företrädarna hade inga övriga frågor om arbetsmiljö och 
hälsa. 
 
§ 6 
Jämställdhet och mångfald 
Inget att rapportera. 
  
§ 7 
Ärenden till kommande nämndsammanträde – samverkan 
Inga ärenden att samverka. 
 
§ 9 
Ärenden till kommande nämndsammanträde – information 
Jesper informerar om följande ärenden till Norrmalms 
stadsdelsnämnd. 
 

- Boendeplan 2022-2032, bostad med särskild service SoL 
och LSS  
 

Kommunal frågar om den planerade gruppbostaden i 
sabbatsbergsområdet. Maria svarar att hela projektet är pausat.  
 
Kommunal frågar om vad som ska hända med Kadettgatan? 
Maria svarar att Micasas plan är att bygga om det till 
seniorlägenheter men det är inte något beslutat. 
 

- Upphandling av planerade hemtjänstinsatser och 
utryckning vid trygghetslarm nattetid 
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Vision säger att kvaliteten på vården har varit hög under det 
gångna avtalet. 
 

- Upphandlingsrapport avseende upphandling av 
matlådor till hemtjänst i egen regi 
 
Vision säger att de som jobbar i hemtjänsten är nöjda med 
leveranserna. 

 
   
§ 10 
Information från de fackliga organisationerna 
Kommunal börjar med löneöversyn snart. De har fått fler ombud 
och växer. De har fått mer tillgång att komma ut på arbetsplatserna. 
Den 31 mars 2022 håller Kommunal en ombudsdag. Förbundet har 
samlat in pengar till stödverksamheter i Ukraina. 
 
Lärarförbundet har haft årsmöte och valt Klara Fromh till 
ordförande. De har sagt ja till den nya planerade 
organisationsändringen. De har även löneöversyn. 
 
SSR håller på med löneöversyn. De har planer på att försöka värva 
mer medlemmar. De ställer även en fråga om hur förvaltningen 
jobbar med handlingsplanen för förbättrad arbetssituation för 
socialsekreterare och biståndshandläggare? Kristin säger att den 
frågan bör lyftas upp på avdelningssamverkan. 
 
Vision Reneé har valts till ordförande för Vision innerstaden. De 
växer på Norrmalm och kommer att ha två medlemsträffar under 
året. De har tillsatt en ny roll som klimatombudsman som ska kunna 
lyfta klimatfrågor. Förbundet har skänkt pengar till 
hjälporganisationer i Ukraina. De har börjat med lönerevision och 
bjudit in till dialog kring arbetsmiljö för chefer inom 
äldreomsorgen. Vision frågar förvaltningen om det finns det 
möjlighet att förvaltningen kan stötta med t.ex. en månadslön om 
något skulle vilja åka och jobba med en biståndsorganisation till 
Ukraina? Kristin svarar att det nog inte är möjligt men att det 
kanske kunde vara möjligt att söka tjänstledigt. Förvaltningen ber 
Vision att lyfta frågan centralt då det är staden som behöver ta 
ställning till det. 
 
   
§ 11 
Övriga frågor 



 
 

Protokoll 
Sida 5 (5) 

 

Lärarförbundet frågar om alla rektorer kan informeras om de datum 
förvaltningsgruppen och SVG hålls så att de inte lägger andra 
möten på den tiden? Förvaltningen påminner rektorerna om det i 
chefsbrevet samt att det finns en kalender på Norrmalms 
samarbetsyta. 
 
Inga övriga frågor anmäldes. 
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